
SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

Dagsorden til økonomiudvalgets møde tirsdag 
den 10- juni 1997 kl. 915 på kommunaldirektørens 
kontor.

Medlemmer:
Kim Rockhill 
Anders Clausager 
Bent Vestergaard Jensen 
Steen Berthelsen 
Knud 0 . Andreasen
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Fra administrationen:

Bemærkninger:

Tidspunkt for mødets afslutning:
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i.

Î eddelelggl fra borgmesteren

a)
Skibby Musikskole fremsender regnskab for 1996 
til orientering.

b)
Nordtour Information - maj 1997.
Fremlagt til orientering.

c)
Egnsmuseet Færgegården fremsender budget- og 
regnskabsskema, som det bliver indberettet til 
Statens Museumsnævn for året 1996, forsynet 
med Kommunernes Revisionsafdelings revisi
onspåtegning.
Samtidig fremsendes resultatopgørelse samt sta
tus for 1. kvartal 1997.
Materialet er fremlagt i sagen.

d)
Borgmesteren orienterer om møde med Trafik
ministeren.

e)
Borgmesteren orienterer om møde i Kommuner
nes Lærerpensionsudligning I/S.

0
Borgmesteren orienterer om mødet vedr. multi- 
kulturhus i Skuldelev.
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2.

Kommunens økonomi

j .nr. ØKF 00.01010

Til efterretning for økonomiudvalget
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Økonomichef Mona Petersen vil på mødet orien
tere om kommunens økonomiske situation.



SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

Dag og år Formandens Blad nr.initialer

10. juni 1997 124

3.

gruWt,revision I - drift 1997

J.nr. ØKF

Afgøres af byrådet.

Økonomisk forvaltning har ved skrivelse af 
6. maj 1997 anmodet fagforvaltningerne om at 
foretage en revision af budgettet for 1997.

Miljø- og teknikudvalg 111.300
Skole*, og social og
sundhedsudvalget -1.577.500
Økonomiudvalget -776.700
Lønrevision 586.300
I alt netto mer udgift 1,498.400

Resultatet af budgetrevision I betyder, at kr. 
1.498.400 forbruges af kassebeholdningen. 
Oversigt over udvalgenes budgetrevison vedlæg
ges.
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4.

Revision af kasse- og regnskabsreeulativet 

J.nr. ØKF

Afgøres af økonomiudvalget

I april 1990 blev et nyt kasse- og regnskabsregu
lativ godkendt af byrådet. Der er flere gange ef
terfølgende godkendt ændringer til dette regula
tiv.
Økonomisk forvaltning har gennemgået kasse- og 
regnskabsregulativet og har udført småjusterin
ger, f.eks. datoer og arbejdsgange.
Forvaltningen anmoder økonomiudvalget om at 
godkende det samlede kasse- og regnskabsregu
lativ, hvorefter det påny vil blive udsendt til alle 
budgetansvarlige.
Kasse- og regnskabsregulativet er vedlagt sagen.
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5.

Afskovning af statuspostering 

Jjir. ØF

Afgøres af økonomiudvalget

I 1989 blev det gamle alderdomshjem ombygget 
til ældreboliger.
I beslutningen om ombygningen indgik det i afta
len, at 9 beboere, der inden ombygningen boede 
på hjemmet, skulle have lejlighed samme sted ef
ter ombygningen, og uden økonomisk at mærke 
forskellen.
For at pleje beboernes økonomi, blev der oprettet 
en “servicepakke ko nto” . Saldoen ved årets ud
gang skulle overføres til de almindelige drifts
konti.
1 1994 ændredes reglerne også for de øvrige ple
jehjemsbeboere, og den nævnte servicekonto 
skulle derefter ikke benyttes.
Saldoen blev ikke overført til driftsregnskabet i 
1994, og der henstår ialt 18.834,11 kr.
Økonomisk forvaltning anmoder om, at dette be
løb afskrives fra status.
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6.

pnrio1ipr vfidtarelse af Spildevandsplan 1994-1998 
3 vedrørende Røgerup februar 1997

j  nr. TF06.00.05 P15/JEH

Afgøres af byrådet

Skibby kommunes planforslag til spildevandsplan 
1994-1998, Tillæg 3 vedrørende Røgerup, februar 
1997 har været til offentlig høring i perioden 1. 
april 1997 til 20. maj 1997.
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 28. maj 1997, at planforslag til spildevands
plan 1994-1998 tillæg 3 vedrørende Røgerup, fe
bruar 1997, vedtages endeligt.
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til erhvervsaffaldsregulativ 

J.nr. 07.0lP24/EMo 

Afgøres af byrådet

Forelæggelse af forslag til erhvervsaffaldsregula
tiv for Skibby Kommune .
Man bedes bemærke følgende:
1} Der er i realiteten tale om to versioner, idet 

bilag 2 har en version, som gengiver hele Mil
jøministeriets liste over affald, og en version, 
hvor der kun henvises til denne liste.
Det er Forvaltningens opfattelse, at man skal 
bruge version 2, da virksomhederne umid
delbart kan se affaldstyperne, uden at skulle 
have rådighed over Miljøministeriets bekendt
gørelse.

2) I udkastet er der lagt op til, at erhvervsvirk
somhederne skal anvende kommunens dagre
novationsordning for det affald, der svarer til 
husholdningsaffald. Man kan overveje at til
lade virksomhederne bortskaffe denne frakti
on sammen med brændbart affald. Man skal 
dog være opmærksom på, at virksomhederne 
kan have en tømningsfrekvens for brændbart 
affald, som er mere end 14 dage, hvilket kan 
medføre, at der bliver problemer med hygiej
nen.

3) Der er i udkastet lagt op til, at virksomheder
ne skal betale et gebyr for administration af 
ordningen, da Teknisk Forvaltning skal føre 
tilsyn og bruge tid på at anvise affaldet.
Bilag 8, der omhandler de af Skibby Kommu
ne godkendte modtageanlæg, udarbejdes, når 
der er indgået aftale med disse anlæg.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 23. april 1997, at optage erhvervsaffaldsregu- 
lativet på næste ordinære møde den 28. maj 1997.

fortsættes
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jUilja- og teknikudvalg anbefaler på møde den 
28. maj 1997, at version 2 af forslag til erhvervs
affaldsregulativ godkendes.

Regulativet er udsendt til 9 af byrådets medlem
mer. Fremsendes derfor kun til Knud 0 . Andrea
sen, Hans Henning Bjørnsen, Anni Skov og Annie 
Hansen.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer

10. juni 1997 129



SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

8.

jjjælpemirtdelmGdarbeider/pedel til dag-
/trggningscenteet

J. nr. SSSF 81.01 

Afgøres af byrådet

Siden august 1996 har Hanghøj kun i meget be
grænset omfang kunnet køre hjælpemidler (sen
ge) ud, ligeledes i meget begrænset omfang kun
net påtage sig andre serviceopgaver for sund
hedsafdelingen.
Arbejdet har været varetaget af en puljemedar
bejder og senere en aktiveringsmedarbejder, fordi 
det p.t. ikke er muligt at få en puljemedarbejder. 
Det er en sårbar løsning og nuværende aktive
ringsmedarbejders aktiveringsperiode udløber i 
efteråret 1997.
Det er vigtigt, at den person, som skal fungere i 
dette job er stabil, kan samarbejde, har ansvars
følelse, kan begå sig i alle hjem og har en hånd
værksmæssig baggrund. I øvrigt kræver jobbet en 
grundig oplæring.
Ansættelse af en person vil indebære en bedre 
service overfor borgerne, bedre vedligeholdelse og 
længere holdbarhed på dyre hjælpemidler samt 
vedligeholdelse og rengøring af sundhedsafdelin
gens biler (5) samt pedelfunktioner i øvrigt. 
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 27. maj 1997, at der ansættes en 
hjælpemiddelmedarbejder/pedel, når den nuvæ
rende medarbejders aktiveringsperiode ophører 
august/september 1997. Dog kan det bemærkes, 
at der ikke er afsat lønmidler til funktionen, og 
der kan ikke anvises finansieringsmuligheder.
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Intern notits af 2. juni fra løn- og personalekonto
ret vedlægges.
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9.

xwmpringsrapport fra Kommunernes Landsfor
ening vedrørende daginstitutionsområdet

j. nr. SSSF 16.04

Afgøres af byrådet

Kommunernes Landsforening har udarbejdet 
normeringsrapport på daginstitutionsområdet. 
Rapporten indeholder 2 hovedelementer:
1.
Forslag om flexprincip vedr. antallet af børn 
(gennemsnitsnormering).
2 .

Ændring af tildeling af normering til institutio
nerne ved beslutning om en belastningsgrad for 
institutioner i Skibby kommune.
Derudover var hensigten med rapporten at im
plementere besparelserne på institutions
området fra budget 1997. Endvidere er medtaget 
problemstillingen vedr. praktikanter.
Rapporten gennemgår ialt 5 forslag til belast
ningsgrader ( Bilag 1, 1A, 5, 5A og 6).
De 2 først forslag er udgiftsneutrale, men inde
holder implimentering af budget 1997 og en om
fordeling af nuværende ressourcer på området. 
Forslag 5, 5A og 6 indeholder forslag til besparel
ser ved tildeling af lavere normering.
Rapporten er tidligere udsendt til byrådets med
lemmer.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 27. maj 1997 
at der i Skibby kommune fra 1/8-97 arbejdes efter 

principperne om flexnormering, svarende til 
det i rapporten beskrevne, 

at det i rapporten beskrevne administrations
grundlag, herunder særlig pulje til busshauffør 
og praktikantpulje, godkendes af byrådet og 
iværksættes 1/8-97 eller snarest derefter, 
d.v.s.normeringen fremover udregnes efter en 
fastsat belastningsgrad.

fortsættes
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n_Jhrtsat

at udgangspunktet for forhandlingerne med de 
faglige organisationer er en mindre forbedring 
af børnehavenormeringen og en normering i 
fritidshjemmene svarende til gennemsnittet af 
de i rapporten nævnte kommuner, 

at det efter 1/8-97 er den enkelte institutionsleder 
der beslutter, hvorvidt institutionen arbejder 
efter årsnormsprincippet, 

at tilsynstid lagt i tidsrum, hvor der ikke er børn 
efter 1/8-97 godkendes i forvaltningen. 

Lokalsamarbejdsudvalget for daginstitutionerne 
har på sit møde den 20. maj 1997 udarbejdet ud
talelse.

Indstillingsbilag er udleveret til 9 medlemmer, 
Fremsendes derfor kun til Knud 0 . Andreasen, 
Bendt Bach Sørensen, Jens Brogaard Jensen og 
Hans Jørgen Mortensen.
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10.

flytning af Værestedet 

j  nr. TF82.00/JOH og SSSF 16.04.10 

Afgøres af byrådet

På byrådets møde den 16. april 1997 blev sagen 
om flytning af Værestedet, på begæring af for
manden for Skole-, social- og sundhedsudvalget, 
tilbagesendt til fornyet behandling i udvalget. 
Repræsentanter fra arbejdsgruppen har haft mø
de den 16. maj 1997, hvori de har udarbejdet en 
handlingsplan for Værestedet og Skuldelev skole. 
Da det p.t. økonomisk ikke er muligt at flytte 
Værestedet, bør fejl og mangler udbedres. Asbest
sanering af centralvarmerør i kælder koster kr.
36.000, -.
Samtidig ønskes etablering af multibane på sko
lens område, hvilket der tidligere er ansøgt om. 
Den samlede anlægsudgift andrager ca. kr.
85.000, -, hvoraf kr. 42.500 finansieres ved tilskud 
til Qvik Ungdom og ved sponsoraftaler.
Der vil blive søgt tilskud fra Dansk ungdoms 
Fællesråd.
Der søges om dækning for det manglende beløb 
på kr. 42.000,- op til anlægsudgifterne, idet belø
bet dog reduceres i forhold til det evt. tilskud fra 
DUF.
Etablering af borde og bænke til multibanen bli
ver i samarbejde mellem skolen og Værestedet. 
Klubben vil være åben for de 10 - 14 årige i tids
rummet mandag til fredag kl. 12.00 - 17.00. Hvis 
multibanen etableres, vil de større unge henvises 
hertil om dagen, aften og i weekender. Belast
ningsgraden på Værestedet vil herved blive ned
bragt.
Qvik-Ungdoms aftenåbning om mandagen skal 
fortsætte som p.t. med voksenstyring.
Fremtidige planer:
Værestedet skal skifte navn til et 
“fritidsklubnavn” samt hegn og indgangsparti

fortsættes....
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bliver gjort mere fritidsklub ve nligt, og stadigvæk 
med et godt forhold til naboerne.
I kælderen: Musikundervisning, billard, bord
tennis og værksted.
Stueetagen: Aktiviteter.
1. salen: Diskotek og computerrum.
Udendørs: Streetbasket, hocky, rulleskøjter, fod
bold m.m. afpasset efter forholdene.
Dagplejen skal stadig have til huse i Værestedet. 
Arbejdsgruppen understreger dog, at der fortsat 
bør arbejdes hen imod en hurtig flytning af Være
stedet.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 27. maj 1997
1) asbestrenovering, kr. 36.000,- udføres. Beløbet 

finansieres over kassebeholdningen 801 00 
004-09.

2) der etableres en multibane, finansieret som be
skrevet. Restbeløbet på kr. 42.000,- søges fi
nansieres over kassebeholdningen 801 00 004
09.

3) der arbejdes videre med de 10 - 14 årige, som 
beskrevet.

4) de fremtidige planer for Værestedet godkendes. 
Holger Andersen og Hans Henning Bjørnsen af
venter stillingtagen.
Bilag er udleveret til 9 medlemmer, men vedlæg
ges til Knud 0 . Andreasen, Bendt Bach Sørensen, 
Jens Brogaard Jensen og Hans Jørgen Morten
sen.
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11.

j »l-nliseringsproiekt nå børn, unge og familieom-
jJdetT^

j. nr. SSSF 17.01.04

Afgøres af byrådet

Børneteamet i skole-, social- og sundhedsforvalt
ningen fremsender forslag til et lokaliseringpro
jekt på børn, unge og familieområdet i kommu
nen,
1 det nye projekt indgår nuværende kvindepro
jekt, nuværende dagbehandlingsprojekt, støtte
pædagogkorpset og hjemme-hos korpset.
Der er arbejdet med en udgiftsneutral løsning 
således, at der alene arbejdes med de ressourcer, 
der er på området idag.
På nuværende tidspunkt er dagbehandlingspro
jektet godkendt af amtet med fast budget. De øv
rige udgifter konteres på personsager og amtet 
refunderer efterfølgende 50 % af vore udgifter. 
Dette gælder dog ikke støttepædagogkorpset, der 
alene er 100 % kommunal udgift.
Når byrådet har vedtaget projektet skal der efter
følgende forhandles med amtet om fast finansie
ring. De kommunale udgifter forventes dog at 
være som beskrevet.
Forvaltningen har modtaget midler fra Social
ministeriet til finansiering af konsulentbistand 
til evaluering og til uddannelse af medarbejderne. 
Disse midler skal anvendes i indeværende budget 
år og 1998.
Det er meget vigtigt for projektets succes, at der 
bliver mulighed for at samle projektet et sted.
Det er forvaltningens vurdering, at der her er 
tale om et projekt, der kan yde en meget kvalifi
ceret indsats overfor børn og familier i kommu
nen.

fortsættes...
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n  Fortsat

Som det fremgår af projektbeskrivelsen vil der 
også være mulighed for pædagogiske og behand
lingsmæssige opgaver, der har længere udsigter, 
J.v.s fastholdelse og vedligeholdelse af familiesi
tuationen. Der vil dog fortsat være undersøgel
sesopgaver, der har en sådan karakter, at bør- 
nerådgivningen fortsat vil blive inddraget i disse. 
Da dette primært drejer sig om situationer af 
tvangsmæssig karakter, vil ydelserne fra børne- 
rådgivningen være gratis.
Som det fremgår af projektbeskrivelsen er det 
hensigten med det nye projekt, at der dels skal 
arbejdes konkret med børn og familier på projek- 
tet. Men projektet skal også være det sted, hvor
fra støtte til et barn eller en familie udgår. Pro- 
jektets medarbejdere skal således dels arbejde 
meget med deres egen videreuddannelse ( især 
det første halve år) og dels med arbejdsopgaver i 
huset, i en daginstitution, i en skole eller i famili
ens hjem.
Det er forvaltningens vurdering, at projektet vil 
kunne spare udgifter på kontoen for anbringelser 
udenfor hjemmet og budgetmæssigt bliver hjem- 
me-hos-kontoen nemmere at styre, fordi der ope
reres med et fast budget.
Økonomisk forvaltning har ingen bemærkninger, 
idet finansiering af projektet kan afholdes inden 
for det vedtagne budget 1997.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 27. maj 1997 
at kvindeprojektet, dagbehandlingsprojektet, 

støttepædagogkorpset og hjemmehospæda- 
goger samles i et projekt, jfr den foreliggende 
projektbeskrivelse.

at der optages forhandling med amtet om samlet 
godkendelse som lokaliseringsprojekt, 

at det samlede totalbudget ikke må overskride 
nuværende forbrug på de nævnte områder, 

at lederstillingen besættes hurtigst muligt, 
at tidsplanen for projektet godkendes, 
at lejeren på 1. sal på opsiges med

almindeligt opsigelsesvarsel fra 1/7-97.

Dag og år Formandens
initialer
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12.

Ijajidlefilan vedrørende 4-årig multihandicappet 
barn

j.nr. SSSF 100661

Til orientering for økonomiudvalget

Der er udarbejdet en færdig handleplan i forbin
delse med ny bolig til familie til et 4-årigt multi
handicappet barn.
Handleplanen er bilagt overslag over de samlede 
udgifter, som vil beløbe sig til kr. 2,3 miil.
Der er udarbejdet forslag til finansiering, som er 
gennemdrøftet med familien og Kommunernes 
Revision/ Ejno Klausen.
Skole-, social- og sundhedsudvalget har på
sit møde den 27. maj 1997 godkendt, at byggeriet 
iværksættes efter de retningslinier arkitekten 
har afstukket. Finansieringen sker som aftalt 
med Kommunernes Revision, jvf. notat af 23. maj 
1997, som beror i sagen.
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13.

j l̂glgse af kommunens kommunikation med bor
genie

J.nr. BK

Til orientering for økonomiudvalget

Som led i arbejdet med udarbejdelse af kvali
tetsmål og servicedeklarationer, har firmaet Da- 
folo udarbejdet en analyse af omfanget af eksiste
rende pjecer o.lign. i kommunen.
Analysen giver et overblik og indblik i, hvordan 
kommunen i dag kommunikerer med borgerne og 
giver samtidig et forslag til, hvorledes kommunen 
kan foretage en mere strategisk tilrettelæggelse 
af kommunikationen.
Analysen forelægges til orientering for økonomi
udvalget med bemærkning om, at chefgruppen 
arbejder videre med analysens konklusion.

Dag og år Formandens
initialer
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1-!.

Forisat behandling om eventuel etablering af sar 
museum

j  nr. BK 00.01 049

Afgøres af økonomiudvalget

Det er drøftet igennem nogen tid, om Dukkemu
seet i Skuldelev eventuelt kunne etableres som 
satellitmuseum til Egnsmuseet færgegården.
Som led i drøftelserne er museets genstande ble
vet vurderet, og Egnsmuseets bestyrelse har be
handlet sagen.
Sagen forelægges påny økonomiudvalget, med 
indstilling af 26/5-97 fra kommunaldirektøren.
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15.

I jggjngsjjlan for perioden 1/7-97 til 30/6 1998 

J.nr. SK

Afgøres af byrådet

Skatteafdelingen fremsender ligningsplanen for 
perioden 1/7 1997 til 30/6 1998 til godkendelse. 
Skattechefen vil på mødet redegøre nærmere. 
Ligningsplanen med bilag vedlægges i kopi.

SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET
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16.

Mappe med kopier af diverse skrivelser fra løn
øg personalekontoret er fremlagt.
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17.

Arisætte Ise af skoleinspektør til Ferslev skole 

J.nr. p-sag

Afgøres af økonomiudvalget

Stillingen som skoleinspektør ved Ferslev skole 
har været opslået til besættelse.
Til stillingen er indkommet 6 ansøgninger. Der 
har været indkaldt 4 ansøgere til samtale. 
Indstilling vedlægges.
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18.

Midlertidig normeringsudvidelse i teknisk for
valtning

J.nr. TF 81.01.03UJ

Afgøres af oko^mivttl valget

Genoptagelse af følgende punkt fra udvalgets 
dagsorden den 8. april 1997:

“For at opstarte tilsynet med listevirksomheder
ne, samt virksomhederne omfattet af anmelde- og 
branchebekendtgørelser og godkendelser af liste
virksomheder ønskes ansat en miljømedarbejder i 
2 år på halv tid (18,5 time pr. uge i gennemsnit). 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at normeringen i teknisk for
valtning øges i to år med 13,5 time pr. uge, at der 
overføres 13,5 time pr. uge til konto 051 01 005 
06, hovedkloakker og pumpestationer, fælles ud
gifter og indtægter, personale, og at teknisk chef 
bemyndiges til at ansætte en miljømedarbejder i 
to år på halv tid (18,5 time pr. uge i gennemsnit). 
Økonomiudvalget udsatte punktet på møde den 
8. april 1997.
Mulighed for at købe den fornødne tilsynsbistand 
hos en af nabokommunerne undersøges.”
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Intern notits af 30/5 97 fra teknisk forvaltning 
vedlægges.
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19.

^sættelse af skole,- social- og sundhedschef 

j.nr. LP. 06,00 

Afgøres af byrådet

Løn* og personalekontoret har udarbejdet tids
plan i forbindelse med ansættelse af skole- social- 
og sundhedschef.
Af tidsplanen fremgår, at ansøgningsfristen er 
fastsat til den 19. juli 1997. Ansættelsessamtaler 
afholdes hhv. den 7. august og den 15. august.
Ved samtalerne den 15. august medvirker konsu
lent fra firmaet Kaalbye.
Samtalerne vil, som ved tidligere chefansættel
ser, foregår i 3 grupper: en chefgruppe, en gruppe 
af ansatte og en politikergruppe, idet politiker- 
gruppen, der består af økonomiudvalget, foreslås 
udvidet med næstformanden i skole- social- og 
sundhedsudvalget.
Da 2. samtale finder sted fredag den 15. august, 
og det derfor næppe kan forventes at et samlet 
byråd kan overvære samtalerne, foreslår løn- og 
personalekontoret, at byrådet bemyndiger øko
nomiudvalget til at træffe afgørelse vedrørende 
besættelse af stillingen som skole- social- og 
sundhedschef.
Løn- og personalekontoret indstiller:
* at tidsplanen tages til efterretning, samt
• at byrådet bemyndiger økonomiudvalget til at 

træffe afgørelse vedrørende besættelse af stil
lingen som Skole- social- og sundhedschef.
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Eventuelt
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Folgende sager vil blive optaget på byrådets 
(tøgsorden til mødet den 18. juni:

a)

Regulativ for vandløbet Skarndalsgrøften 

J.nr. 06.02P24/CG

Hedeselskabet har for Jægerspris og Skibby 
kommuner udarbejdet et nyt regulativ for græn
sevandløbet Skarndalsgrøften.
Det offentlige vandløb forløber fra Kyndby Sø til 
Isefjorden.
Regulativet skal erstatte det nuværende regula
tiv fra juni 1965.
Vandløbet administreres og vedligeholdes af Jæ
gerspris kommune.
Før endelig vedtagelse har regulativforslaget væ
ret bekendtgjort og fremlagt i 8 uger til den 14. 
januar 1997, med adgang til at indgive eventuelle 
indsigelser og ændringsforslag.
Ved indsigelsesfristens udløb var der ikke ind
kommet nogen indsigelser og ændringsforslag. 
Efter endelig vedtagelse skal regulativet offent
liggøres og fremlægges i mindst 4 uger.
Indenfor fremlæggelsesperioden kan regulativet 
påklages til Miljøstyrelsen.
Annonce til offentliggørelse vedlagt sagen.
Miljø- og  tekn ikudvalget anbefaler på møde 
den 28. maj 1997, at regulativet godkendes ende
ligt*
Regulativet træder i kraft fra datoen for anke
periodens udløb.

fortsættes
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b)

Tilslutning til de fælleskommunale systemer i 
Kommunedata

j.nr. ØKF 85.10

I henhold til Registertilsynets regler skal byrådet 
godkende tilslutning til fælleskommunale syste
mer på Kommunedata .
Administrationen anmoder om tilladelse til føl
gende 2 systemer:
Boligstøtte- og lånesvstem, der skal anvendes af 
skole, social- og sundhedsforvaltningen til be
regning og udbetaling af boligstøtte (boligsik
ring, boligydelse og lån til beboerindskud), og 
F or b r u es a fgi ft s s v stem, der anvendes af teknisk 
forvaltning i forbindelse med vandafledningsbi
drag.
Byrådet kan delegere opgaven om tilladelse om 
tilslutning til et fælleskommunalt edb-register til 
forvaltningen.
Administrationen foreslår, at denne opgave frem
over delegeres til den øverste sikkerhedsansvarli
ge.


